

20 December 2019

Dear BLME shareholder,

THIS LETTER IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION. If you are in any doubt about the Offer, the contents of this letter or what action you should take, you are recommended to seek your own personal financial advice immediately from your stockbroker, bank manager, solicitor, accountant or other independent financial adviser duly authorised under the Financial Services and Markets Act 2000 (as amended) if you are resident in the United Kingdom or, if not, from another appropriately authorised independent financial adviser in the relevant jurisdiction.

The Offer is not being communicated, and will not be communicated, directly or indirectly, in or into or by use of the mails of, or by any means or instrumentality (including, but not limited to, by mail, telephonically or electronically by way of internet or otherwise) of interstate or foreign commerce of, or by any facilities of a national, state or securities exchange of, any Restricted Jurisdiction (as defined in the Offer Document) and the Offer is not capable of acceptance by any such use, means, instrumentality or from within any Restricted Jurisdiction.

Recommended Cash Offer for BLME Holdings plc ("BLME")

We refer to the announcement dated 5 December 2019 relating to the recommended cash offer to be made by Boubyan Bank K.S.C.P. ("Boubyan") for the entire issued and to be issued ordinary share capital of BLME (other than the BLME Shares already held by Boubyan (or its associates) and treasury shares) (the "Offer"), which was posted to you together with a covering letter.

Please find enclosed the offer document setting out the terms and conditions of the Offer, the procedures for its acceptance and the expected timetable for the Offer (the "Offer Document"). Please take time to read through this letter and the Offer Document and any accompanying forms or letters carefully.

Acceptance of the Offer

You hold an interest in shares in BLME ("BLME Shares") through the Nasdaq Dubai Central Securities Depository (the "Nasdaq Dubai CSD"). Nasdaq Dubai Guardian Limited ("NDGL") is the registered holder of all BLME Shares held through the Nasdaq Dubai CSD. A formal acceptance of the Offer can only be made by a registered holder of BLME Shares and, as such, the Offer will only be formally accepted in respect of your BLME Shares held through the Nasdaq Dubai CSD by NDGL submitting a letter of transmittal to Lucid Issuer Services Limited (the "Receiving Agent") on behalf of each BLME shareholder that has completed a valid Letter of Instruction.

Therefore, if you want to accept the Offer in respect of any BLME Shares held through the Nasdaq Dubai CSD, then you must complete and execute the accompanying letter of instruction (the "Letter of Instruction") in accordance with the instructions printed thereon. You must also request that the Nasdaq Dubai CSD member or custodian who manages the National Investor Number ("NIN") on your behalf completes and executes a Form G (available at https://www.nasdagdubai.com/assets/docs/members/forms/Equities/Form-G-CSD-Transfer-between-Nasdaq-Dubai-CSD-accounts.pdf). The individual signing the Form G must be the recorded authorised signatory with Nasdaq Dubai CSD. The completed Letter of Instruction (accompanied by a completed Form G) must then be returned to the Receiving Agent.

P.O.Box 25507

Safat 13116 Kuwait

ص.ب. 25507 الصفاة 13116 الكويت

Tel. (965) 2232 5000 Fax. (965) 2245 4263 Call Center (965) 1 82 00 82

C.R. 104042

bankboubyan.com



Please note that each Letter of Instruction (and the accompanying Form G) must be received by the Receiving Agent on or before 1.00 p.m. (London time) on 24 January 2020 in order to enable NDGL to accept the Offer on your behalf through Nasdaq Dubai by 1.00 p.m. (London time) on 27 January 2020. The procedure for completing and returning the Letter of Instruction is set out in Part 2, Paragraph 17.2.2 of the Offer Document.

If you hold your Shares through a bank, broker or other intermediary as opposed to directly through the Nasdaq Dubai CSD you must refer to such intermediary before taking any action. Only the relevant intermediary will be able to take the action required for you to accept the Offer. You are advised to check whether the relevant intermediary needs to receive instructions from you in order to accept the Offer before the deadlines specified in this document.

The completed Letter of Instruction (and the accompanying Form G) should be returned to the Receiving Agent only in one of the following ways: (1) by email to boubyan@lucid-is.com; (2) to the receiving agent for and on behalf of Boubyan Bank by post at Lucid Issuer Services Limited, Tankerton Works, 12 Argyle Walk, London, WC1H 8HA, United Kingdom; or (3) by hand (during normal UK business hours only) to Lucid Issuer Services Limited, Tankerton Works, 12 Argyle Walk, London, WC1H 8HA, United Kingdom, so as to arrive no later than 1.00 p.m. (London time) on 24 January 2020.

The procedure for acceptance of the Offer is set out in full in paragraph 17 of Part 2 and in Parts B and D of Appendix 1 of the accompanying Offer Document.

If you have any questions on the procedure for procuring the acceptance of the Offer in respect of your BLME Shares, please contact the Receiving Agent on 9.00 a.m. and 5.00 p.m. (London time) Monday to Friday (except UK public holidays) on +44 (0) 20 7704 0880 or via email to boubyan@lucid-is.com. This number cannot provide advice on the merits of the Offer or give any financial, legal or tax advice. Calls to this number will be charged at the applicable network providers' rate and calls from outside the UK will be charged at applicable international rates. Calls may be recorded and randomly monitored for security and training purposes. Please refer to the Questions and Answers information sheet at https://boubyan.bankboubyan.com/en/exploreboubyan/investors-relations/recommended-offers-blme/.

Yours sincerely,

Abdul-Salem Al-Saleh **Deputy Chief Executive Officer**

P.O.Box 25507 Safat 13116 Kuwait

ص.ب. 25507 الصفاة 13116 الكويت

Tel. (965) 2232 5000 Fax. (965) 2245 4263 Call Center (965) 1 82 00 82

C.R. 104042

bankboubyan.com

نعمل بإتقان



20 ديسمبر 2019

السيد(ة)/ مساهم بنك لندن والشرق الاوسط

يجب ان يسترعى هذا الكتاب اهتمامكم نظراً لاهميته. في حال كان لديك أي شكوك حول العرض أو محتوى هذا الكتاب أو القرار الذي يجب أن تقوم باتخاذه، ننصحكم بالحصول على استشارتكم المالية الخاصة على الفور من وسيط أسهم أو مدير مصرفي أو محام أو محاسب أو أي مستشار مالي مستقل مخوّل حسب الأصول وفقاً لقانون الخدمات والأسواق المالية لعام 2000 (وتعديلاته) إن كنت مقيماً في المملكة المتحدة، وإن لم تكن مقيماً فيها، فيجب عليك الحصول على الاستشارة من مستشار مالي مستقل ومفوض في البلد المعني بذلك.

لا يتم إرسال العرض، كما لن يتم إرساله، بشكل مباشر أو غير مباشر، أو في أو عبر أو باستخدام البريد أو عبر أي طريقة أو وسيلة (بما في ذلك على سبيل الذكر وليس الحصر بريدياً أو هاتفياً أو الكترونياً عبر الإنترنت أو غير ذلك) للتجارة بين الولايات أو التجارة الأجنبية أو من في دلك أي تسهيلات وطنية أو من ولاية أو من سوق مالي تابع لأي بلد محظور (كما هو معرف في مستند العرض) ولا يمكن قبول هذا العرض في حال أي استخدام مماثل أو طرق أو وسائل مماثلة أو في أي من البلدان المحظورة.

العرض النقدي المقترح لشركة بنك لندن والشرق الأوسط القابضة بي إل سي ("بنك لندن والشرق الأوسط")

بالاشارة إلى الإعلان المؤرخ في 5 ديسمبر 2019 فيما يتعلق بالعرض النقدي المقترح تقديمه من قبل بنك بوبيان ش.م.ك.ع. ("بوبيان") وذلك لكامل اسهم رأس المال العادي المصدر والذي سيتم إصداره لبنك لندن والشرق الأوسط (عدا أسهم بنك لندن والشرق الأوسط المملوكة بالفعل لبنك بوبيان "أو شركاته الزميلة" وأسهم الخزينة) ("العرض") والذي تم إرساله إليكم مع كتاب تقديمي.

مرفق طيه مستند العرض التي تبين شروطه وأحكامه وإجراءات قبوله والجدول الزمني المقتوقع للعرض ("مستند العرض"). يُرجى تخصيص بعض الوقت لقراءة هذا الكتاب ومستند العرض وأي نماذج أو كتب بعناية.

قبول العرض

لديك حصة في أسهم بنك لندن والشرق الأوسط من خلال مركز حفظ الأوراق المالية في بورصة ناسداك دبي. وتعد شركة ناسداك دبي جارديان ليمتد هي المالك المسجل لجميع أسهم بنك لندن والشرق الأوسط المملوكة من خلال مركز حفظ الأوراق المالية في بورصة ناسداك دبي. ويمكن قبول العرض رسمياً فقط من قبل المالك المسجل لأسهم بنك لندن والشرق الأوسط. وعليه، سيتم قبول العرض رسمياً فيما يتعلق بأسهم بنك لندن والشرق الأوسط المملوكة من خلال مركز حفظ الأوراق المالية في بورصة ناسداك دبي من قبل شركة ناسداك دبي جارديان ليمتد عبر تقديم كتاب رسمي بالتحويل إلى شركة لوسيد إشيوار سيرفيسيس ليمتد ("وكيل الاستلام") نيابة عن كل مساهم من بنك لندن والشرق الأوسط والذي قام بتعبئة كتاب التعليمات حسب المتطلبات.

لذلك، فإذا كانت لديكم الرغبة في قبول العرض فيما يتعلق بأي من أسهم بنك لندن والشرق الأوسط من خلال مركز حفظ الأوراق المالية في بورصة ناسداك دبي، يجب أن تقوموا بتعبئة وتنفيذ كتاب التعليمات المرفق (كتاب التعليمات) وفقاً للتعليمات الموضحة عليه. يجب عليك أيضا أن تطلب من امين حفظ أو عضو مركز حفظ الأوراق المالية في بورصة ناسداك دبي الذي يدير رقم المستثمر (NIN) نيابة عنك ان يقوم بتعبئة وتنفيذ نموذج G المتوفر في الموقع التالي:

 $https://www.nasdaqdubai.com/assets/docs/members/forms/Equities/Form-G-CSD-Transfer-between-Nasdaq-Dubai-CSD-accounts.pdf\ .$

يجب أن يوقع على نموذج G شخص مسجل كمخول بالتوقيع لدى مركز حفظ الأوراق المالية في بورصة ناسداك دبي. يجب إعادة كتاب التعليمات مرفق به نموذج G المشار إليه أعلاه إلى وكيل الاستلام.

P.O.Box 25507 Safat 13116 Kuwait

ص.ب. 25507 الصفاة 13116 الكويت

Tel. (965) 2232 5000 Fax. (965) 2245 4263 Call Center (965) 1 82 00 82

C.R. 104042

bankboubyan.com

نعمل بإتقان



يُرجى العلم بأنه يجب استلام كتاب التعليمات مرفق به نموذج G المشار إليه أعلاه من قبل وكيل الاستلام في أو قبل الساعة 1:00 ظهراً بتوقيت لندن بتاريخ 24 يناير 2020 لكي تتمكن شركة ناسداك دبي جارديان ليمتد من قبول العرض بالنيابة عنكم من خلال ناسداك دبي بحلول الساعة 1:00 ظهراً بتوقيت لندن، بتاريخ 27 يناير 2020. تم بيان إجراءات تعبئة وإرسال كتاب التعليمات في القسم الثاني، الفقرة 17-2-2 من مستند العرض.

في حال ما إذا كنت تملك أسهمك من خلال بنك، أو وسيط أسهم أو أي طرف وسيط آخر وليس من خلال مركز حفظ الأوراق المالية في بورصة ناسداك دبي، يجب أن تقوم بالعودة إلى هذا الطرف الوسيط قبل اتخاذ أي إجراء. حيث سيكون بإمكان الطرف الوسيط المعني فقط اتخاذ الإجراء المطلوب نيابة عنك لقبول العرض. كما ننصحكم بالتأكد مما إذا كان الطرف الوسيط المعني يحتاج إلى استلام تعليمات منكم لقبول العرض قبل الموعد النهائي المحدد في المستند.

يجب أن يتم إعادة إرسال كتاب التعليمات مرفق به نموذج G المشار إليه أعلاه إلى وكيل الاستلام فقط بأحد الطرق التالية: (1) عبر البريد الإلكتروني إلى boubyan@lucid-is.com ؛ (2) إلى وكيل الاستلام لصالح ونيابة عن بنك بوبيان عن طريق البريد على العنوان التالى: Lucid Issuer Services Limited, Tankerton Works, 12 Argyle Walk, London, wc1h 8ha, العنوان التالى: Lucid Issuer أو (3) باليد (خلال ساعات العمل العادية في المملكة المتحدة فقط) إلى العنوان التالى: Services Limited, Tankerton works, 12 Argyle Walk, London, wc1h 8ha, United Kingdom ، ليتم وصولة إلى وكيل الاستلام في موعد لا يتجاوز الساعة 1:00 مساءً. (بتوقيت لندن) في 24 يناير 2020.

تم بيان إجراء قبول العرض بالكامل في الفقرة (17) من القسم الثاني في الأجزاء "ب" و"د" من الملحق 1 من مستند العرض المرفق.

إذا كانت لديكم أي أسئلة حول إجراء قبول العرض فيما يتعلق بأسهم بنك لندن والشرق الأوسط، يُرجى الاتصال بوكيل الاستلام بين الساعة 00:0 صباحاً و00:5 مساءً (بتوقيت لندن) من يوم الاثنين إلى الجمعة (باستثناء العطلات الرسمية للملكة المتحدة) وذلك عبر رقم 7704 0880 02 (0) 44+ أو عبر البريد الإلكتروني boubyan@lucid-is.com . لا يمكن لهذا الرقم أن يقدم مشورة حول مزايا العرض أو أن يقدم أي مشورة مالية أو قانونية أو ضريبية. سيتم تحميل رسوم نظير الاتصال بهذا الرقم وفقاً للرسوم مقدمي خدمات الشبكات السارية وسيتم تحميل رسوم نظير الاتصال من خارج المملكة المتحدة وفقاً للأسعار الدولية السارية. قد يتم تسجيل ومراقبة المكالمات بشكل عشوائي لأغراض أمنية وتدريبية. يُرجى الرجوع إلى معلومات صفحة الأسئلة والأجوبة https://boubyan.bankboubyan.com/en/explore-boubyan/investors-relations/recommended-

2

خالص التحية،،

عبد السلام الصالح نائب الرئيس التنفيذي

P.O.Box 25507 Safat 13116 Kuwait

Tel. (965) 2232 5000 Fax. (965) 2245 4263 Call Center (965) 1 82 00 82

C.R. 104042

ص.ب. 25507 الصفاة 13116 الكويت

bankboubyan.com

U

نعمل بإتقان